
Zápisnica 94/2025 

zo zasadnutia Vedenia Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa 04. marca 2025 o 09:00 hod. 

 

 

Zasadnutie sa uskutočnilo prezenčnou formou. 

 

Prítomní členovia Vedenia FCHPT STU v Bratislave: prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; prof. Ing. Milan 

Polakovič, PhD.; doc. Ing. Milena Reháková, PhD.; prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD.; doc. Ing. Boris Lakatoš, 

PhD.; Ing. Branislav Pastucha, PhD.; prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc.; doc. Ing. Aleš Ház, PhD.; Bc. Filip 

Dian 

 

Neprítomní:  

 

Pozvaní: Ing. Jozef Dzivák 

 

PRAVIDELNÉ BODY ROKOVANIA: 

A. Kontrola úloh (Pastucha) 

PROGRAM: 

1. Hlavné úlohy, ročný plán činností a finančné zabezpečenie SCHK, digitálnej knižnice a vydavateľstva 

FCHPT na rok 2025 (Polakovič, prizvaný Ing. Dzivák) 

2. Správa o nájomných zmluvách na FCHPT STU – stav k 01. 01. 2025 (Pastucha) 

3. Správa o stave podnikateľskej činnosti na FCHPT STU za rok 2024 (Polakovič) 

4. Stav príprav zasadnutia Priemyselnej rady FCHPT a CHEMDAY 2025 (Drtil, Dian) 

5. Informácia o zabezpečení majetku fakulty, stav registratúry na FCHPT (Lakatoš, Pastucha) 

6. Rozličné 

 Návrh metodického usmernenia k záverečným prácam a štátnym skúškam (Reháková) 

 Výber z kandidátov na ocenenie dekana FCHPT za pedagogické zásluhy v r. 2024 (Reháková) 

 Smernica dekana o používaní kamerového systému na Fakulte chemickej a potravinárskej 

technológie STU v Bratislave (Pastucha) 

 Smernica dekana o príprave, evidencii a zverejňovaní zmlúv (Pastucha) 

 

 

Dekan fakulty prof. Gatial otvoril zasadnutie Vedenia FCHPT STU v Bratislave. 

 

 

Bod A. Kontrola úloh 

V rámci kontroly úloh tajomník fakulty konštatoval, že neboli prijaté žiadne termínové úlohy. 

 

Bod 1. Hlavné úlohy, ročný plán činností a finančné zabezpečenie SCHK, digitálnej knižnice a 

vydavateľstva FCHPT na rok 2025 

Riaditeľ knižnice Ing. Jozef Dzivák na úvod avizoval, že tento rok sa bude niesť v znamení kybernetickej 

bezpečnosti. Každý rok fakulta platí cca 20 000 eur za licenčné poplatky za bezpečnostný systém 

(firewall). Informoval o rokovaní so spoločnosťou Fortinet, ktorá fakulte ponúka možnosť upgradovať 



firewall na ich riešenie, pričom v cene by boli už aj licenčné poplatky na 5 rokov. Cena by bola 

45 000 eur, čo je výrazne lacnejšie riešenie. Druhá kľúčová vec je zálohovanie, nakoľko je kapacita 

páskovej knižnice v súčasnosti už malá. Navrhol výmenu páskových mechaník a pások, čo umožní zvýšiť 

zálohovú kapacitu zo súčasných 90 TB na cca 400 TB. Očakávaná investícia je tiež okolo 45 000 eur. 

Zámer je vybudovať fakultný cloud rozšírením kapacity fakultných serverov. Taktiež sa plánuje zaviesť 

monitorovanie bezpečnostných hrozieb či už externe, alebo v rámci vlastnej réžie. Ostatné položky 

plánuje riaditeľ v roku 2025 vo výške minulého roku. Následne uviedol, že bude nutné v priestoroch 

serverovne vybudovať nový centrálny systém chladenia s vývodom mimo budovy. Na záver oznámil 

zámer vypísania výberového konania na IT pracovníka. 

 

Bod 2. Správa o nájomných zmluvách na FCHPT STU – stav k 01. 01. 2025 

Tajomník fakulty v rámci správy uviedol, že: 

 K 01.01.2025 bolo prenajatých celkovo 577,89 m2 spoločných priestorov. 

 K 01.01.2025 bolo zmluvne prenajatých 4 532,23 m2 nebytových priestorov. 

 Za rok 2024 bol celkový príjem z nájmu vo výške 248 126,57 eur. Fakulte rektorát z tejto čiastky 

poukázal sumu 173 688,60 eur, čo je o 30 170 eur viac ako v roku 2023. 

 Okrem dlhodobého nájmu Prevádzkovo-technický útvar zabezpečuje tzv. krátkodobý prenájom 

priestorov a správu inominátnych zmlúv (vysielač, kávomat, služobný byt, parkovné), kde príjem 

z tejto činnosti za minulý rok predstavoval 46 886 eur. 

 Na základe spracovaných konečných vyúčtovaní za kalendárny rok 2024 boli nájomcom 

rozúčtované energie v celkovej sume 195 024,74 eur a služby vo výške 43 007,80 eur. 

Celkovo tak fakulta vďaka uzatvoreným nájomným vzťahom mala v roku 2024 z dlhodobého a 

krátkodobého prenájmu príjem viac ako 220 000 eur, príjem z poskytovaných služieb viac ako 

43 000 eur a v rámci rozúčtovania platieb za energie nájomcovia refundovali čiastku viac ako 

195 000 eur. 

 

Bod 3. Správa o stave podnikateľskej činnosti na FCHPT STU za rok 2024 

Prof. Ing. Milan Polakovič, PhD. konštatoval, že príjmy za kontrahovaný výskum formou ZOD, ktorý bol 

za rok 2024 vo výške 212 508 eur, sa prakticky vyrovnali s príjmami z prenájmov za rok 2024. Uvedená 

suma je ale prakticky len polovičná ako v roku 2023, kedy sa fakulte podarilo získať niekoľko 

mimoriadnych vyšších ZOD z priemyselných podnikov (Slovnaft). Následne prešiel k analýze ZOD na 

jednotlivých pracoviskách FCHPT a konštatoval, že aj v roku 2024 mali najväčší podiel na ZOD fakulty 

rovnaké pracoviská ako po minulé roky a to ÚBT, OCHBI, CL, OPKV a ODCP. V súčasnosti sa zákazky 

prioritne vybavujú formou objednávky. 

 

Bod 4. Stav príprav zasadnutia Priemyselnej rady FCHPT a CHEMDAY 2025 

Prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD. konštatoval, že na zasadnutie rady je zatiaľ prihlásených 11 členov. 

Program je zložený štandardne z informácií o pedagogickej a vedeckovýskumnej činnosti. Pani 

prodekanku požiadal o podanie krátkej informácie ohľadom akreditácie. Navrhol pripraviť krátke 

informácie o investičných aktivitách, ktoré sa zrealizovali v minulom roku a ktoré sa plánujú 

v najbližšom čase. Bc. Filip Dian uviedol, že je na CHEMDAY 2025 prihlásených 23 firiem a 2 neziskové 

organizácie, pričom prednášky firiem oproti minulým rokom nie sú povinné. Prodekan doplnil, že sa 

počíta tiež s prezentáciou inžinierskych študijných programov. 

 

 



Bod 5. Informácia o zabezpečení majetku fakulty, stav registratúry na FCHPT 

Doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD. predstavil investície do zabezpečovacích prvkov na fakulte za minulý rok. 

Išlo hlavne o rozšírenie kamerového systému v SB a NB, spustenie čítačiek v SB, nainštalovanie systému 

EZS v SB. Zároveň uviedol, že došlo k inštalácii systému kontroly vstupu vozidiel do dvorovej časti 

fakulty pomocou kamerového načítavania EVČ vozidiel. Fakulta v priebehu minulého roku zaviedla 

systém varovania pred mimoriadnymi udalosťami. 

Tajomník fakulty následne predstavil stav registratúry na FCHPT, kde od januára 2025 nastúpila na 

pozíciu zamestnankyňa s rozsiahlymi skúsenosťami v danej oblasti. Konštatoval, že vďaka obsadeniu 

tejto pracovnej pozície fakulta pristúpila k archivácií, registratúre a vyraďovaniu dokladov v zmysle 

zákonných predpisov. 

 

Bod 6. Rozličné 

 Pán dekan prof. Ing. Anton Gatial, DrSc. požiadal tajomníka fakulty o aktualizovanie Domového 

poriadku FCHPT – termín do júna 2025. 

 Pani prodekanka doc. Ing. Milena Reháková, PhD. predstavila návrh metodického usmernenia k 

záverečným prácam a štátnym skúškam, ktorý upresňuje ustanovenia Študijného poriadku 

týkajúce sa záverečných prác a štátnych skúšok v 1. a 2. stupni štúdia na FCHPT. Pán dekan 

požiadal členov vedenia, aby svoje pripomienky zaslali prodekanke do 14.3.2025. 

 Pani prodekanka doc. Ing. Milena Reháková, PhD. predstavila návrh na ocenenie Cenou rektora 

učiteľovi roka. Informovala, že na rektorát odišli dva návrhy, z ktorých jedného kandidáta navrhli 

študenti vyhodnotením ankety – RNDr. Petra Viceníka, PhD. a druhého vedenie FCHPT – doc. 

Ing. Danu Dvoranovú, PhD. Požiadala tiež o diskusiu k návrhu na Učiteľa roka na FCHPT. Následne 

boli predložené viaceré návrhy. Vedenie sa dohodlo na ocenení Ing. Miroslavy Puchoňovej, PhD. 

z OACH. 

 Pani prodekanka doc. Ing. Milena Reháková, PhD. otvorila otázku ubytovania maloletých 

študentov. Po diskusii vedenie fakulty prijalo stanovisko a navrhuje odpovedať na otázky 

položené prorektorom STU pre vzdelávanie takto: 

1. Súhlasíte s tým, aby na internátoch STU neboli ubytovaní neplnoletí študenti, ktorí v deň 

ubytovania na internát, t. j. 1. 9. daného akademického roka ešte nedovŕšili 18 rokov? 

Nie, nesúhlasíme 

2. Súhlasíte s tým, aby každá fakulta pridelila študentom 1. ročníka body, na základe ktorých 

bude zostavený poradovník na ubytovanie? Zároveň musí byť ubytovaná aspoň nadpolovičná 

väčšina študentov 1. ročníka, pričom podiel ubytovaných nesmie presiahnuť 90 %? 

Áno, súhlasíme 

Hlavným argumentom je skutočnosť, že by fakulta prišla o veľký počet, v mnohých prípadoch 

šikovných, študentov. Vyjadrené číslami z minulých 2 akademických rokov, v ktorých sme 

zapísali do 1. ročníka Bc. štúdia 60-65 študentov, ktorí nedovŕšili ku dňu začiatku akademického 

roka 18 rokov, by pri súčasnom rozpise dotácie išlo o čiastku cca 350 tis. €/rok, ktorá sa v ďalších 

rokoch navyšuje „neštudovaním“ takýchto študentov v ďalších ročníkoch štúdia. Okrem toho, 

v minulom akademickom roku z 9 študentov ocenených pochvalným uznaním dekana ako 

„najlepší študent ročníka“, boli 3 študenti takí, ktorí svoje štúdium začali ako 17-roční. Takže 

takíto študenti nemusia byť prínosom pre fakultu len z hľadiska kvantity, ale i kvality. Ako 

konštruktívny návrh, ktorý by mohol napomôcť zvýšeniu kapacity ubytovania pre starších 



študentov FCHPT, ponúkame možnosť, že FCHPT sa vzdá 50 miest kapacity rezervovanej pre 

zahraničných mobilitných študentov. 

 Tajomník fakulty predstavil upravenú Smernicu dekana o používaní kamerového systému na 

Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave a Smernicu dekana o príprave, 

evidencii a zverejňovaní zmlúv. Informoval, že do Smernice dekana o používaní kamerového 

systému na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave bola doplnená 

požiadavka pána dekana, kde sa rozšíril účel spracovania osobných údajov. Táto úprava bola 

konzultovaná so zodpovednou osobou STU na ochranu osobných údajov so súhlasným 

stanoviskom. Smernica dekana o príprave, evidencii a zverejňovaní zmlúv obsahuje úpravy, 

ktoré požadovali zapracovať členovia vedenia na predchádzajúcom vedení. 

 

Bratislava, 04.03.2025 

 

Zapísal: 

Ing. Branislav Pastucha PhD., v. r. 

tajomník FCHPT STU v Bratislave 

 

Overil: 

doc. Ing. Milena Reháková, PhD. 

prodekanka FCHPT STU v Bratislave 

 

Za správnosť: 

prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., v. r. 

dekan FCHPT STU v Bratislave 

 


